
 
 

HELSINGIN YLIOPISTON YLIOPPILASKUNTA 
 
EDUSTAJISTO   PÄÄTÖSLUETTELO Nro: 4/E-2024 
 
Edustajiston kokouksessa 12.9.2024 
 

1. Valmisteluvaliokuntaan ja keskusvalintatoimikuntaan ei tehty muutoksia. 

2. Päätettiin valita edustajiston jäsen Viena Pentikäinen HYYn hallituksen uudeksi jäseneksi. 

3. Merkittiin tiedoksi ylioppilaskunnan talousjohtajan Leea Tolvaksen antama ajankohtainen 
tilannekatsaus. 

4. Merkittiin talousarvion toteuma 1–8/2024 tiedoksi. 

5. Merkittiin talousarvion 2025 lähetekeskustelu tiedoksi. 

6. Hyväksyttiin hallituksen esitys päivitetyksi HYYn keskipitkän aikavälin taloussuunnitelmaksi 
2025–2026 muutoksitta. 

7. Päätettiin opiskelijaedustajien täydentämisestä Yliopistokollegioon. 

8. Päätettiin olla nimittämättä HYYn ehdokasta Opiskelijoiden liikuntaliiton hallitukseen 
vuodelle 2025. 

9. Päätettiin valita Antti Kaijansinkko HYYn ehdokkaaksi Suomen ylioppilaskuntien liiton 
hallituksen puheenjohtajaksi sekä Tilda Lassila HYYn ehdokkaaksi Suomen ylioppilaskuntien 
liiton hallitukseen vuodelle 2025. 

10. Merkittiin lähetekeskustelu HYYn jäsenyydestä Opiskelijoiden liikuntaliitossa tiedoksi. 

11. Merkittiin lähetekeskustelu vuoden 2025 strategian toimeenpanosuunnitelmasta tiedoksi. 

12. Merkittiin lähetekeskustelu linjapaperin riveistä 182; 189–190; 401–404; 412–415; 485–490; 
536–538 tiedoksi. 

13. Merkittiin hallituksen vastaukset kirjalliseen kysymykseen tiedoksi. 

14. Ilmoitusasioita (tiedoksi):  
– edustajiston päätösluettelo 3/24 
– hallituksen päätösluettelot 20/24–26/24 

(päätösluettelot lähetetty sähköisesti hyy-edari-listalle) 
– Hallituksen kyselytunnilla 

– Edustajiston jäsen Karhunen (Kok.) kysyi, millaisia lakisääteisiä tehtäviä 
HYYllä hallituksen näkemyksen mukaan on, ja paljonko HYYn keskeisimpien 
lakisääteisten tehtävien hoitamisen vuosittaiset kokonaiskustannukset arviolta 
ovat (sisältäen myös henkilöstö- ja tilakustannukset), sekä missä vaiheessa 
selvityksen kuulemiskierrokseen mahdollisesti annettavan HYYn vastauksen 
valmistelu on. 

– Edustajiston jäsen Karhunen (Kok.) kysyi, huomioidaanko alati korotettavien 
jäsenmaksujen negatiivisen mainehaitan vaikutusta jäsenmäärän tasoon 



 
 

tulevaisuudessa budjettivalmisteluissa, ja millä perustein budjetin 
tasapainottamisessa kilpailevat intressit painotetaan budjettia valmisteltaessa. 

 
15. Muut asiat 

– Edustajiston jäsen Stenman (SNÄf) puhui hallintoneuvoston ja Ylvan välisestä 
kommunikaatiosta ja hallintoneuvoston merkittävyydestä. 

– Edustajiston jäsen Ahokas (SitVas) puhui jäsenmaksuun liittyvistä huhuista sekä 
keskustelukulttuurista. 

– Edustajiston jäsen Aminoff (HELP) puhui argumentaatio- ja käytöstavoista edustajistossa. 
– Edustajiston jäsen Ylhäisi (HYAL) puhui jäsenmaksun korkeista korotusehdotuksista ja 

sopeutustoimista. 
– Edustajiston jäsen Aminoff (HELP) puhui HYYn toiminnan supistamisen puolesta ja Ylvan 

tuoton jakamisesta suoraan jäsenille. 
– Edustajiston jäsen Kovanen (HyVi) puhui Jodelista ja keskustelukulttuurista kyseisellä 

alustalla. 
– Edustajiston jäsen Kilpeläinen (Osak.) puhui asiallisten ja kunnioittavien 

edustajistoroolien puolesta. 
– Edustajiston jäsen Weidenbacher (HYAL) puhui HYALin kannoista jäsenmaksuun liittyen. 

 
 
 
Helsingissä 18.9.2024 

 

Mikko Kymäläinen 
sihteeri 
 
 
 
STUDENT UNION OF THE UNIVERSITY OF HELSINKI 
 
THE REPRESENTATIVE COUNCIL  LIST OF DECISIONS No. 4/E-2024 
 
The following decisions were made in the Representative Council meeting held on 12 September 
2024: 
 

1. No changes were made to the Preparatory Committee or Central Selection Committee. 

2. Council Member Viena Pentikäinen was appointed as a new member of HYY’s Board. 

3. The situation report given by the Student Union’s Finance Director Leea Tolvas was entered 
into the record. 

4. The realised budget 1–8/2024 was entered into the record. 

5. The preliminary discussion on the 2025 budget was entered into the record. 

6. The Board’s proposal for HYY’s updated Medium-term Financial Plan for 2025–2026 was 
approved with no changes. 



 
 

7. A decision was made on supplementing the University Collegium. 

8. The council decided not to select a candidate for HYY to the Board of the Finnish Student 
Sports Federation for 2025. 

9. Antti Kaijansinkko was selected as HYY’s candidate for the position of chair of the Board of 
the National Union of University Students in Finland and Tilda Lassila as HYY’s candidate to 
the Board of the National Union of University Students in Finland for 2025. 

10. The preliminary discussion on HYY’s membership in the Finnish Student Sports Federation 
was entered into the record. 

11. The preliminary discussion on the implementation plan of the Strategy for 2025 was entered 
into the record. 

12. The preliminary discussion on the Policy Paper’s lines 198–199, 205–207, 434–437, 445–448, 
526–532 and 580–582 was entered into the record. 

13. The Board’s responses to a written inquiry were entered into the record. 

14. Announcements (for informative purposes)  
– List of decisions by the Representative Council: 3/24 
– Lists of decisions by the Board: 20/24–26/24 

(lists of decisions sent electronically to the hyy-edari list) 
– During the Board’s Question Hour: 

– Council Member Karhunen (National Coalition Party) inquired what statutory 
duties the Board considers HYY to have, how much the annual total cost of 
fulfilling HYY’s key statutory duties is at an estimate (including personnel and 
facility costs) and at what stage the preparation of HYY’s potential comment 
for the consultation round of the report is. 

– Council Member Karhunen (National Coalition Party) inquired whether the 
impact that the negative effect on HYY’s reputation caused by the constantly 
rising membership fees has on membership levels is taken into account in the 
preparation of the budget and on what basis competing interests are weighted 
when balancing the budget during its preparation. 

 
15. Any other business 

– Council Member Stenman (SNÄf) discussed the communication between the Supervisory 
Board and Ylva as well as the importance of the Supervisory Board. 

– Council Member Ahokas (Independent Left) discussed the rumours related to the 
membership fee as well as discussion culture. 

– Council Member Aminoff (HELP) discussed argumentation practices and manners in the 
Representative Council. 

– Council Member Ylhäisi (HYAL) discussed the large increases proposed to the 
membership fee and structural adjustment efforts. 

– Council Member Aminoff (HELP spoke in support of reductions to HYY’s operations and 
distributing Ylva’s profits directly to members. 

– Council Member Kovanen (HYY’s Greens) discussed Jodel and the discussion culture on 
the platform in question. 



 
 

– Council Member Kilpeläinen (Student nations) spoke in support of suitable and respectful 
roles in the Representative Council. 

– Council Member Weidenbacher (HYAL) described HYAL’s views on the membership fee. 
 

 

Helsinki, 18 September 2024 

 

Mikko Kymäläinen 
Secretary 
 


